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 Вафин В.В., Золотова О.А. Теоретико-правовые аспекты развития экологического предпринимательства в регионе
Поскольку в федеральном законодательстве отсутствует определение понятия «экологическое предпринимательство», в статье 
проанализированы подходы различных ученых к его содержанию, определен наиболее обоснованный выбор критериев для отделе-
ния такой деятельности от иных видов предпринимательской деятельности. Изучены средства государственной поддержки хозяй-
ственной деятельности, осуществляемой в целях охраны окружающей среды. Проведено исследование законодательства всех 
субъектов РФ, из которых выделено 28, реализовавших свое право на установление иных видов поддержки. Рассмотрены 
направления такой поддержки и ее формы. Сформулированы общие выводы и предложения по совершенствованию 
законодательства в данной сфере.
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Theoretical and Legal Aspects of Development of Social Entrepreneurship in a Region

Since there is no definition of the concept of “environmental entrepreneurship” in the Federal legislation, the article analyzes the approaches 
of various scientists to its content, determines the most reasonable choice of criteria for the separation of such activities from other types of 
entrepreneurial activity. The means of state support of economic activities carried out in order to protect the environment have been studied. A study 
of the legislation of all subjects of the Russian Federation, of which 28 have realized their right to establish other types of support. The directions of 
such support and its forms are considered. The General conclusions and proposals for improving the legislation in this area are formulated.
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